
Protokół nr XI/2025 

z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej w dniu 30 kwietnia 2025r. w godz. 1400 – 1540 

w  Gminnym Centrum Kultury w Poniecu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak  o godzinie 1400 otworzył XI  Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego, 

• Pracowników Urzędu Miejskiego,  

• Dyrektorów i kierowników jednostek pomocniczych, 

• Sołtysów oraz zaproszonych gości. 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

13 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie decyzji.  

 

Następnie przewodniczący obrad Piotr Jańczak stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XI Sesję oraz zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XI Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

4. Interpelacje i zapytania radnych, 

5. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej, 
6. Wysłuchanie sprawozdań z działalności komisji stałych rady za 2024 rok. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

VIII/61/2024 z dnia 20 grudnia 2024 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2025-2043, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2025, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Poniec, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu pn. Aktywna 

integracja w Gminie Poniec, nr projektu: FEWP.06.10-IP.01-0006/24 w ramach 

Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027, Działanie 

6.10 Aktywna integracja, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o., 



12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/380/2023 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 26 kwietnia 2023 roku  w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanych położonych w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/410/2023 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 11 października 2023 roku  w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec, 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Poniec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Zastępcy 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu, 

17. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Poniecu, 

18. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

19. Wolne wnioski i zapytania, 

20. Zakończenie. 

 

Radni nie zgłosili uwag do porządku obrad, dlatego Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił 

radnych o głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Radni jednomyślnie przegłosowali ustalony porządek obrad. 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów.  

ad.3 Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

 

ad.4 Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Dariusz Kieliś złożył interpelację do Burmistrza Ponieca w sprawie niesprzątania po 

psach przez ich właścicieli,  z prośbą o identyfikacje tych osób oraz przeciwdziałanie takiemu 

zachowaniu.  

 

ad.5 Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej, 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jańczak poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z X Sesji Rady Miejskiej. 



Rada Miejska w obecności 13 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła protokół z X Sesji 

Rady Miejskiej.  

 

ad. 6 Wysłuchanie sprawozdań z działalności komisji stałych rady za 2024 rok. 
 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił przewodniczących poszczególnych komisji o 

przedstawienie informacji z realizacji planów pracy Komisji stałych. 

 
• Komisja Rewizyjna - informację przedstawiła Łucja Markowska, Przewodnicząca Komisji.  
• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - informację przedstawiła Barbara Mendyka, Zastępca 
Przewodniczącego Komisji.  
• Komisja Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i 
Rolnictwa - informację przedstawił Jarosław Twardy, Przewodniczący Komisji.  
• Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich - 
informację przedstawił Mariusz Nowak, Przewodniczący Komisji.  

 
Informacje poszczególnych Komisji stanowią załącznik do protokołu.  
Rada Miejska wysłuchała informacje i przyjęła je do wiadomości. 

 

ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr VIII/61/2024 

z dnia 20 grudnia 2024 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Poniec na lata 2025-2043. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/86/2025 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr VIII/61/2024 z dnia 20 grudnia 2024 

r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 2025-2043. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.8  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2025. 

 



Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Skarbnika Gminy Agnieszkę Minicką o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła  projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/87/2025 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2025. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w 

miejscowości Poniec. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania  

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/88/2025 

w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia woli realizacji projektu pn. Aktywna integracja 

w Gminie Poniec, nr projektu: FEWP.06.10-IP.01-0006/24 w ramach Programu Regionalnego 

Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027, Działanie 6.10 Aktywna integracja. 

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Zastępcę Burmistrza Eugeniusza Nowaka o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Burmistrza Eugeniusz Nowak przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 



Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Następnie poprosił radnych o przystąpienie do głosowania. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/89/2025 

w sprawie wyrażenia woli realizacji projektu pn. Aktywna integracja w Gminie Poniec, nr 

projektu: FEWP.06.10-IP.01-0006/24 w ramach Programu Regionalnego Fundusze 

Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027, Działanie 6.10 Aktywna integracja. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.11  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na rzecz ENEA Operator Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili 

uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, 

na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/90/2025 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz ENEA Operator 

Sp. z o.o. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak zarządził 10 min przerwy. 
 

Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych 

w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 



Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/91/2025 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Poniecu, stanowiących 

własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLV/380/2023 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 26 kwietnia 2023 roku  w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych 

położonych w Poniecu, stanowiących własność Gminy Poniec.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/92/2025 

w sprawie zmiany uchwały nr XLV/380/2023 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 26 kwietnia 

2023 roku  w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanych położonych w Poniecu, 

stanowiących własność Gminy Poniec.  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/410/2023 Rady Miejskiej w Poniecu 

z dnia 11 października 2023 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

położonej w Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 



Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/93/2025 

w sprawie zmiany uchwały nr L/410/2023 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 11 października 

2023 roku w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, 

stanowiącej własność Gminy Poniec. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.15  Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Poniec z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie.  

 

Przewodniczący Rady  Piotr Jańczak poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj  przedstawił projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak dokonał otwarcia dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/94/2025 

o zmianie uchwały w sprawie rocznego programu współpracy Gminy Poniec z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Zastępcy 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu.  

 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak wyjaśnił, że ze względu na złożoną przez radną Paulinę 

Zielińską rezygnację z funkcji Zastępcy Przewodniczącego, przyjęcie powyższej uchwały jest 

zasadne.  

 

Rada Miejska w obecności 13 radnych jednomyślnie  podjęła  

uchwałę nr XI/95/2025 

w sprawie przyjęcia rezygnacji radnego z funkcji Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Poniecu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 17 Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Poniecu. 



 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z rezygnacją Zastępcy Przewodniczącego z 

funkcji, poprosił o zgłaszanie kandydatów na to stanowisko.  

Radny Ireneusz Maćkowiak zgłosił jako kandydata do objęcia funkcji Zastępcy 

Przewodniczącego Rady, radną Justynę Smektałę.  

Radna Justyna Smektała wyraziła zgodę na kandydaturę.  

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak wyjaśnił, że wybór zastępcy musi odbyć się w wyborach 
tajnych, dlatego zachodzi konieczność wyboru Komisji Skrutacyjnej. Przewodniczący obrad 
zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów do 3- osobowej Komisji Skrutacyjnej.  
 
Radni zgłosili następujące kandydatury do Komisji Skrutacyjnej:  
1. radną Łucję Markowską  
2. radnego Ireneusza Maćkowiaka 
3. radnego Grzegorza Karasia  
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w komisji.  
 
Radni w głosowaniu dokonali wyboru Komisji Skrutacyjnej w składzie:  
1. radna Łucja Markowska 
2. radny Ireneusz Maćkowiak 
3. radny Grzegorz Karaś  
W celu umożliwienia przygotowania kart do głosowania przewodniczący obrad zarządził 10 

minutową przerwę.  

Następnie Komisja Skrutacyjna po ukonstytuowaniu się przygotowała i rozdała karty do 

głosowania. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj  przedstawił regulamin wyboru Zastępcy Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Poniecu, do którego radni uwag nie zgłosili.  

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła akt głosowania na stanowisko Zastępcy 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu. Po ustaleniu wyników Przewodnicząca Komisji 

Skrutacyjnej Pani Łucja Markowska odczytała protokół z wyboru, z którego wynika, że 

kandydatka Justyna Smektała otrzymała 13 głosów poparcia. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu.  

 

Rada Miejska przyjęła do wiadomości 

uchwałę nr XI/96/2025 

w sprawie stwierdzenia wyboru Zastępcy Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 18 Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Odpowiedzi na interpelacje radnych : 

- Alberta Sierakowskiego 



- Łucji Markowskiej, 

- Ryszarda Sikorskiego, 

- Justyny Smektały,  

- Adriany Perskiej, 

 złożone na poprzednich sesjach Rady Miejskiej. 

 

ad.19 Wolne wnioski i zapytania. 

Brak. 

Ad. 20 Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Piotr Jańczak w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XI Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1540 dokonał zamknięcia 

obrad Sesji.   

 

 

Protokółowała                                                                               Przewodniczący  Rady 
 
Karolina Cieślak                                       Piotr Jańczak 
 

 

 


